
               Výpis z usnesení č. 2/2010  
z 21. zasedání Zastupitelstva obce Paskov konaného dne  
                  18. b řezna 2010 
 
1. Zastupitelstvo obce schvaluje  navržený program zasedání:       
    l. Schválení programu jednání ZO 
    2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu  
    3. Kontrola usnesení č. 1/2010 z 20. zasedání zastupitel-  
       stva obce  
    4. Informace o činnosti orgán ů obce mezi 20. a 21. zasedá-  
       ním zastupitelstva obce      
    5. Výsledek inventarizace majetku obce za rok 2 009 
    6. Žádosti o p řísp ěvky na činnost sportovních klub ů,   
       zájmových a spole čenských organizací 
    7. a) Rozbor hospoda ření Základní školy Paskov,   
       p řísp ěvkové organizace za rok 2009  
       b) Rozbor hospoda ření Mate řské školy Paskov,  
       p řísp ěvkové organizace za rok 2009 
    8. a) Rozpo čet Základní školy Paskov, p řísp ěvkové   
       Organizace na rok 2010 
       b) Rozpo čet Mate řské školy Paskov, p řísp ěvkové  
       organizace na rok 2010  
    9. P řísp ěvek do sociálního fondu a jeho užití 
   10. Rozpo čet obce na rok 2010 
   11. Rozpo čtový výhled na léta 2011 – 2014 
   12. Majetkové záležitosti – pozemky 
   13. Nová koncepce dopravní obslužnosti obce 
   14. Záv ěr 
 
2. Zastupitelstvo obce ur čuje  dva členy – ov ěřovatele zápisu a     
   usnesení: pana Tomáše Mat ějného a pana Vlastimila Rundta.    
  
3. Zastupitelstvo obce bere na v ědomí  kontrolu pln ění usnesení  
   č. 1/2010 z 20. zasedání zastupitelstva obce 
 
4. Zastupitelstvo obce bere na v ědomí  informaci o činnosti  
   orgán ů obce mezi 20. a 21. zasedáním zastupitelstva obce  
 
5. Zastupitelstvo obce bere na v ědomí  výsledek inventarizace  
   majetku obce za rok 2009 a inventární soupis ú čt ů Obce  
   Paskov k 31.12.2009.  
 
6. a) Zastupitelstvo obce schvaluje  na základ ě žádostí – viz    
   p říloha k bodu programu č. 6, p řísp ěvky z rozpo čtu obce       
   na činnost sportovních klub ů, zájmových a spole čenských  
   organizací: 
   Klub senior ů Oprechtice  … … … … … … … … … … …   10.000 K č  
   Český svaz v čela řů, ZO Paskov  … … … … … … … …   21.000 K č 
   (z toho 15.000 K č na po řízení jubilejní medaile  
    k 100. výro čí založení ZO ČSV Paskov) 
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   Klub d ůchodc ů Paskov   … … … … … … … … … … … …   35.000 K č   
   St řední škola, ZŠ a MŠ logopedická F-M   … … …        0 K č 
   Pionýrská skupina Paskov   … … … … … … … … … …   40.000 K č 
   Orel Jednota Paskov  /provoz haly/ … … … … … …  400.000 K č 
   Římskokatolická farnost Paskov   … … … … … … …   80.000 K č 
   Orel Jednota Paskov, klub házené   … … … … … …   70.000 K č 
   Orel Jednota Paskov, odd. stolního tenisu  … …   40.000 K č 
   Paskov Saurians    … … … … … … … … … … … … … …   80.000 K č 
   Český svaz chovatel ů  … … … … … … … … … … … …   35.000 K č 
    (z toho 30.000 K č na stavbu oplocení a 5.000 K č na výstavu  
    zví řectva) 
   Podané ruce, o.s. Projekt OsA F-M  … … … … … …        0 K č 
   (obec neobjednávala žádné služby ob čanům) 
 
   b) Zastupitelstvo obce schvaluje  na základ ě žádosti Orla  
      Jednoty Paskov, klubu házené, prominutí nájmu  t ělocvi čny  
      a h řišt ě ZŠ Paskov v celkové výši 28.500 K č pro rok 2010. 
 
   c) Zastupitelstvo obce schvaluje  na základ ě žádosti Paskov  
      Saurians prominutí nájmu t ělocvi čny ZŠ Paskov v celkové  
      výši 72.500 K č pro rok 2010. 
 
7. Zastupitelstvo obce bere na v ědomí : 
   a) Rozbor hospoda ření Základní školy Paskov, p řísp ěvkové  
      organizace za rok 2009 s tím, že byly vznesen y dotazy. 
   b) Rozbor hospoda ření Mate řské školy Paskov, p řísp ěvkové  
      organizace za rok 2009. 
   c) Zastupitelstvo obce ukládá  rad ě obce, aby se op ětovn ě  
      zabývala rozborem hospoda ření ZŠ Paskov v četn ě p řipomínek  
      finan čního a kontrolního výboru.  Termín: 31.3.2010       
 
8. Zastupitelstvo obce bere na v ědomí :  
   a) Rozpo čet Základní školy Paskov, p řísp ěvkové organizace  
      na rok 2010. 
   b) Rozpo čet Mate řské školy Paskov, p řísp ěvkové organizace  
      na rok 2010. 
 
9. Zastupitelstvo obce schvaluje  odvod finan čních prost ředk ů   
   z rozpo čtu obce v roce 2010 do sociálního fondu ve výši 3,5  %  
   z objemu mzdových  prost ředk ů pracovník ů OÚ, kte ří jsou  
   v hlavním pracovním pom ěru a uvoln ěných funkcioná řů zastupi- 
   telstva obce. 
   Užití finan čních prost ředk ů sociálního fondu se bude řídit  
   rozpo čtem SF na rok 2010. 
   Rozpo čet sociálního fondu tvo ří na základ ě pov ěření zastupi- 
   telstva obce dne 20.3.2008, starosta obce. 
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10. Zastupitelstvo obce schvaluje 
    a) Rozpo čet obce na rok 2010 v četn ě závazných ukazatel ů pro  
       hospoda ření rady obce  
       p říjmy v celkové výši    … … … … …  47.739,6 tis. K č 
       financování celkem       … … … … …  10.573,0  tis. K č 
       výdaje celkem            … … … … …  58.312,6  tis. K č      
 
    b) Neinvesti ční p řísp ěvek p řísp ěvkové organizaci Základní  
       škola Paskov, okres Frýdek-Místek ve výši 5. 061 tis. K č. 
 
    c) Investi ční p řísp ěvek p řísp ěvkové organizaci Základní  
       škola Paskov, okres Frýdek-Místek ve výši 35 0 tis. K č.  
 
    d) Neinvesti ční p řísp ěvek p řísp ěvkové organizaci Mate řská  
       škola Paskov ve výši 1.370 tis. K č. 
 
    e) Závazné ukazatele pro hospoda ření p řísp ěvkových organiza- 
       cí s neinvesti čním p řísp ěvkem: 
       - spot řeba materiálu 
       - spot řeba energie celkem 
       - ostatní služby celkem 
       - opravy a údržba 
       - cestovné 
       - náklady na reprezentaci  
 
11. Zastupitelstvo obce schvaluje  rozpo čtový výhled na léta  
    2011 – 2014.  
 
12. a) Zastupitelstvo obce schvaluje  smlouvu o uzav ření budoucí   
       smlouvy darovací na pozemky parc. č. 2180/1 a 2180/2 k.ú.  
       Paskov a pozemek parc. č. 233/1 k.ú Oprechtice ve Slezsku  
       od Moravskoslezského kraje, Správy silnice M SK. 
 
    b) Zastupitelstvo obce neschvaluje  zám ěr na odprodej obec- 
       ních pozemk ů parc. č. 1571/5 a 1571/3 k.ú. Paskov. 
 
13. a) Zastupitelstvo obce bere na v ědomí  informace o jednání  
       s dot čenými orgány státní správy a organizacemi o zániku  
       autobusové zastávky a to čny u Dolu Paskov k 31.12.2010. 
 
    b) Zastupitelstvo obce ukládá starostovi  svolat na 7.4.2010  
       ve řejné projednání koncepce dopravy v obci. 
    
 
Ověřovatelé zápisu a usnesení:                Ing. Petr  Pauk 
                                              starosta obce                           
 
 
 
 



                  Výpis ze  z á p i s u 
z 21. zasedání Zastupitelstva obce Paskov konaného dne  
                 18. b řezna 2010 
 
Přítomno: 19 člen ů zastupitelstva obce 
           2 členové zastupitelstva obce omluveni 
          18 host ů 
 
Zasedání zastupitelstva obce zahájil a řídil starosta obce. 
V úvodu p řivítal p řítomné členy zastupitelstva obce a hosty, 
které informoval o možnosti vznášet p řipomínky a dotazy k pro-
jednávaným bod ům programu v souladu s jednacím řádem ZO a zá-
konem o obcích č. 128/2000 Sb.  
 
1. Starosta p řečetl návrh programu, který byl oproti pozvánkám 
rozší řen o bod 13 Nová koncepce dopravní obslužnosti obce . 
Sle čna Lokajová požádala na základ ě písemné p řihlášky do diskuse  
dopln ění programu ZO o bod 15 Diskuse. Uvedla, že žijeme 
v demokratické spole čnosti a pokud člen ům zastupitelstva obce 
záleží na demokratickém projednávání záležitostí sc hválí dopl-
nění programu o bod diskuse.  
Starosta se dotazoval, jaké záležitosti se bude dis kuse týkat. 
Sle čna Lokajová sd ělila, že informace o obecní kronice a obecním 
kroniká ři. 
Starosta uvedl, že záležitost obecní kroniky a kron iká ři obce 
nepřísluší k projednávání zastupitelstvu obce. 
Následn ě starosta nechal hlasovat o dopln ění programu ZO o bod 
diskuse. Výsledek hlasování: 9 člen ů ZO hlasovalo pro dopln ění 
programu, 8 člen ů ZO bylo proti a l člen ZO se zdržel hlasování 
(p řítomno 18 člen ů ZO). 
 
Zastupitelstvo obce schválilo následující program z asedání: 
 l. Schválení programu jednání ZO 
 2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu  
 3. Kontrola usnesení č. 1/2010 z 20. zasedání zastupitelstva  
    obce  
 4. Informace o činnosti orgán ů obce mezi 20. a 21. zasedáním  
    zastupitelstva obce      
 5. Výsledek inventarizace majetku obce za rok 2009  
 6. Žádosti o p řísp ěvky na činnost sportovních klub ů,   
    zájmových a spole čenských organizací 
 7. a) Rozbor hospoda ření Základní školy Paskov, p řísp ěvkové  
    organizace za rok 2009  
    b) Rozbor hospoda ření Mate řské školy Paskov, p řísp ěvkové  
    organizace za rok 2009 
 8. a) Rozpo čet Základní školy Paskov, p řísp ěvkové organizace 
    na rok 2010 
    b) Rozpo čet Mate řské školy Paskov, p řísp ěvkové organizace  
    na rok 2010  
 9. P řísp ěvek do sociálního fondu a jeho užití 
10. Rozpo čet obce na rok 2010 
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11. Rozpo čtový výhled na léta 2011 – 2014 
12. Majetkové záležitosti – pozemky 
13. Nová koncepce dopravní obslužnosti obce 
14. Záv ěr 
 
2. Zastupitelstvo obce ur čilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZO) 
dva členy – ov ěřovatele zápisu a usnesení pana Tomáše Mat ějného  
a pana Vlastimila Rundta.  
 
3. Kontrola usnesení č. 1/2010 z 20. zasedání zastupitelstva 
obce.  
Na minulém zasedání byly uloženy úkoly finan čnímu a kontrolnímu 
výboru, pln ění úkol ů bude projednáno ve 4. a 7. bod ě programu. 
Pan Ba ďura k bodu 4 a) usnesení 20. zasedání ZO uvedl, že 
informace starosty o porušení zákona nepovoleným zv eřejn ěním 
videonahrávky ze zastupitelstva obce nebyla p řesná nebo úplná. 
Dle ve řejného ochránce práv nelze zve řej ňovat osobní údaje. 
 
Starosta uvedl, že videonahrávka byla ú čelov ě sest říhána a 
zve řejn ěna v rozporu se zákonem č. 40/1964 Sb. s cílem poškodit 
jeho osobu.  
 
Ing. Širc, který podal p řihlášku do diskuse, uvedl, že zákon 
40/1964 Sb., §12, odst. 3 neupravuje zve řejn ění nahrávek, a že 
jejich technika neumož ňuje nahrávku celého zasedání. 
 
Starosta se dotazoval Ing. Širce, zda mají noviná řskou licenci, 
případn ě jiné oprávn ění ke zve řej ňování takovýchto nahrávek. 
 
Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 19 hlasy kontrolu pln ění 
usnesení č. 1/2010 z 20. zasedání zastupitelstva obce. 
 
4. Informace o činnosti orgán ů obce mezi 20. a 21. zasedáním 
zastupitelstva obce.  
Zprávu ze 48. a 49. sch ůze rady obce podal místostarosta. 
Členové zastupitelstva obce jsou o činnosti rady obce informo-
váni prost řednictvím zápis ů ze sch ůzí rady obce, které jsou jim 
zasílány. 
Starosta se dotazoval, zda má n ěkdo dotaz k jednání rady obce. 
 
Do diskuse se p řihlásila sle čna Lokajová, která uvedla, že dle 
zákona o obcích pat ří mezi orgány obce také starosta obce. 
Uvedla, že na zasedání dne 28.1.2010 ji starosta na zvala moráln ě 
pokleslou a z řejm ě i mentáln ě narušenou. Dle zákona č. 40/1964 
Sb. Ob čanského zákoníku, § 11 má právo na ochranu své osob nosti 
a výroky starosty se cítí poškozena a požádala o ve řejnou 
omluvu.  
 
Starosta sd ělil, že žádnou omluvu nedostane, že došlo k porušen í 
zákona prvotn ě z jejich strany zve řejn ěním ú čelov ě sest říhané  
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videonahrávky  a sou časn ě k zám ěrnému poškození jeho osoby a 
ukon čil diskuzi na toto téma. 
 
Paní Barkoci se dotazovala, kdo je zodpov ědný za odklízení sn ěhu 
na sídlišti ul. B ělská. Na koho se má obrátit. 
 
Starosta uvedl, že zimní údržba byla sjednána na ko munikace, 
které jsou v majetku obce. Na sídlišti ul. B ělská jsou komuni-
kace v majetku RPG Byty. Obec nabízela RPG Byty zpr ost ředkování 
zimní údržby komunikací, ale nabídka byla odmítnuta .  
  
Místostarosta uvedl, že n ěkolikrát upozor ňoval RPG Byty na 
údržbu komunikací v četn ě chodník ů. 
 
Pan Plát se dotazoval, kdy bude zapo čato s realizací stavby 
vodovodní p řípojky do areálu chovatel ů  a která firma bude 
stavbu realizovat. 
 
Místostarosta odpov ěděl, že se stavbou bude zapo čato v dubnu 
2010 a stavbu bude realizovat firma Ing. Ji ří Vala na základ ě 
nejvýhodn ější cenové nabídky vzešlé z výb ěrového řízení.  
 
Za kontrolní výbor podal zprávu pan Moravec. Kontro lní výbor 
zasedal spolu s finan čním výborem. Provedli kontrolu vyú čtování 
poskytnutých neinvesti čních dotací, které dodaly všechny organi-
zace v termínu, o poskytnutí p řísp ěvk ů do zpravodaje nem ěli 
podklady. Dále projednávali rozbor hospoda ření MŠ a ZŠ. 
Na zasedání výbor ů p řizvali pana Záviského, který p ředložil 
hospoda ření Ob čanského sdružení Paskov Net. 
 
Pan Ba ďura doporu čil, aby kontrolní výbor stanovil pro p říští 
rok p řesná kriteria, pro poskytnutí p řísp ěvku z rozpo čtu obce.  
 
Za finan ční výbor podal zprávu pan Bc. B ělík, DiS. Uvedl, že 
finan ční výbor zasedal spolu s kontrolním výborem. Navrhu jí 
nenavyšovat částky neinvesti čních dotací oproti roku 2009. 
Výbory dále provedly kontrolu čerpání rozpo čtu na rok 2009 
Základní školy a Mate řské školy Paskov. Nesrovnalosti byly 
zjišt ěny u Základní školy Paskov. Výbor doporu čuje provedení 
finan čního auditu a doložení podrobného čerpání rozpo čtu, 
rozd ělené na hlavní a vedlejší činnost za rok 2009 s opodstat-
něnými komentá ři k jednotlivým položkám. 
U Mate řské školy nebyly zjišt ěny žádné nesrovnalosti. 
Finan ční výbor dále navrhnul ocen ění nalezených kol, která byla 
předána obecnímu ú řadu a po dobu 6 m ěsíc ů se o n ě nikdo nep ři-
hlásil.  
Finan ční výbor projednával provozní podmínky ( čistotu a hygienu) 
ve víceú čelové nafukovací hale. Úrove ň provozu haly se snížila. 
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Dále se zabývali náklady na provoz této haly vzhled em k dlouhé a 
náro čné topné sezón ě. Výbor doporu čuje zvážit vytvo ření finan ční 
rezervy na energie. 
 
Starosta sd ělil, že zastupitelstvo obce vždy podporovalo víceú-
čelovou halu, nebude však podporovat nepo řádek v hale. Schválení  
vyššího p řísp ěvku na po čátku roku bude pro provozovatele haly 
demotiva ční. Nebudou činit kroky k lepšímu komer čnímu využití 
haly. 
 
Pan Mat ějný sd ělil, že komise pro záležitosti Oprechtic se 
nesešla. 
 
Pan Rundt uvedl, že komise územního plánování, živo tního pro-
st ředí, bytová a dopravy zasedala 2x, projednávali p řid ělení 
byt ů v dom ě č.p.  35 a 7. Komise doporu čila provedení aktuali-
zace seznamu žadatel ů o byt. 
 
Paní Havránková sd ělila, že komise pro mládež, kulturu a sport 
nezasedala. 
 
Paní Hozová uvedla, že SPOZ zasedá každé první pond ělí v m ěsíci, 
kde pravideln ě rozd ělují návšt ěvy jubilant ů. Členové sboru, i 
přes nep říze ň po častí letošní zimy provedli veškeré návšt ěvy 
jubilant ů vždy v termínu.     
 
Dotazy k činnosti komisí nebyly žádné. 
 
Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 19 hlasy informaci o čin-
nosti orgán ů obce mezi 20. a 21. zasedáním zastupitelstva obce.   
 
5. Členové zastupitelstva obce obdrželi písemný soupis inven-
tárních ú čt ů Obce Paskov k 31.12.2009. 
Starosta konstatoval, že p ři inventarizaci nebyly zjišt ěny 
rozdíly. Zárove ň pod ěkoval člen ům inventariza čních komisí za 
práci v komisích. 
Paní Cagášová, ú četní, informovala členy zastupitelstva o sta-
vech na ú čtech. Dále uvedla, že p řísp ěvkové organizace MŠ Paskov 
a ZŠ Paskov odevzdaly kopie inventariza čních zápis ů o inventa-
rizaci majetku p řísp ěvkových organizací. 
 
Starosta sd ělil, že sou částí inventarizace obecního majetku by 
měla být i informace o inventarizaci majetku p řísp ěvkových 
organizací ZŠ a MŠ. 
 
Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 19 hlasy výsledek inventari-
zace majetku obce za rok 2009 a inventární soupis ú čt ů Obce 
Paskov k 31.12.2009.  
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6. Členové zastupitelstva obdrželi kopie žádostí sporto vních 
klub ů, zájmových a spole čenských organizací o p řísp ěvky z roz-
počtu obce v roce 2010. Členové ZO zárove ň obdrželi p řehled  
o výši poskytnutých p řísp ěvk ů v roce 2009. 
Starosta informoval členy ZO, že v roce  2009 došlo vinou 
hospodá řské recese k propadu dan ě z p říjmu právnických osob a 
v d ůsledku rozhodnutí nejvyššího správního soudu k vrát kám dan ě 
z nemovitosti. V letošním roce nás čeká stejná situace.   
Příjmy nebudou posta čovat na krytí investi čních akcí spolufinan-
covaných z dota čních titul ů p řiznaných obci na letošní rok. Bude 
pot řeba p řijmout úv ěr. Navrhnul poskytnout p řísp ěvek sportovním 
klub ům a spole čenským organizacím maximáln ě do výše lo ňské 
skute čnosti.                 
Vzhledem k tomu, že zaznamenal n ěkolik stížností na nepo řádek  
ve víceú čelové nafukovací hale v četn ě zanedbaného úklidu, na-
vrhnul pro letošní rok poskytnout finan ční p řísp ěvek pouze na 
úhradu energií ve výši 400.000 K č s tím, že se mají provozovate-
lé snažit o v ětší komer ční využití haly. 
 
K organizaci Podané ruce, o.s. Projekt OsA F-M star osta uvedl, 
že obec si u této organizace nesjednávala žádné slu žby pro 
občany obce. 
 
Diskuse: 
Pan Andrýsek Jaroslav – zástupce Sokola Paskov uved l, že po 
posledním tréninku florbalist ů z ůstal v hale nepo řádek – roz-
házené mantinely. 
 
Pan Ba ďura poukázal na to, že pokud Český svaz chovatel ů poža-
duje 30.000 K č na opravu oplocení areálu chovatel ů, který je 
majetkem obce, m ěla by být tato částka uvedena na jiné položce 
rozpo čtu.  
Starosta sd ělil, že tuto záležitost projedná s ú četní, aby 
položka byla správn ě za řazena v rámci platné rozpo čtové skladby.   
 
Pan Mgr. Raška sd ělil, že na provoz víceú čelové haly byl v loni 
poskytnut p řísp ěvek ve výši 500.000 K č. 
 
Pan Bc. B ělík, DiS poukázal na to, že vzhledem k pr ůběhu letošní 
zimy nebude částka 400.000 K č dosta čující na zaplacení energií. 
Dále se dotazoval, jak obec zajiš ťuje sociální služby pot řebným 
občanům obce. 
 
Starosta odpov ěděl, že p ři umís ťování pot řebných ob čanů do 
charitních za řízení, p řípadn ě domov ů d ůchodc ů je sepisována 
dohoda s rodinnými p říslušníky o úhrad ě neinvesti čních náklad ů 
za pobyt pot řebného ob čana v tomto za řízení. Ve v ětšin ě p řípad ů 
zanechá pot řebný ob čan majetek, který rodina nadále využívá. 
Není logické, aby v t ěchto p řípadech hradila doplatky obec. Její  
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povinnost nastupuje pouze v p řípad ě osam ělého a nemajetného 
občana, který nemá na úhradu sjednané sociální služby.   
 
Pan Štefek, zástupce Sokola Paskov, uvedl, že víceú čelová nafu-
kovací hala je trnem v oku. P řed 5 lety se za čínalo s p řísp ěvkem 
600.000 K č. Ceny energií stoupají, p řísp ěvky mají klesající 
tendenci. Zapisují denní stav plynom ěru i elektrom ěru. Hala je 
pro zábavní a rekrea ční sport. Požádal o p řehodnocení výše 
přísp ěvku na 600.000 K č. Dále uvedl, že pláš ť haly je na odpis. 
Na vým ěnu plášt ě pot řeba 100.000 K č. 
 
Starosta sd ělil, že trnem v oku není hala, ale nepr ůhledné 
hospoda ření provozovatel ů haly. Vlastníkem vedlejší budovy je 
někdo jiný, který by se také m ěl starat o její provoz. V žádosti 
o p řísp ěvek z rozpo čtu obce není ani zmínka o vým ěně plášt ě 
haly, p řesto je obec v p řípad ě pot řeby p řipravena pot řebné 
finance vy členit. 
 
Sle čna Lišková sd ělila, že se k ní nedostala ani jediná písemná 
stížnost na práci uklíze čky. Uvedla, že bude provedena zm ěna. 
 
Pan Ba ďura uvedl, že k projednávání záležitostí haly je po t řeba 
více času a doporu čil, aby komise pro mládež, kulturu a sport 
zabývala podmínkami sportu v Paskov ě. Jeho úrove ň by se m ěla 
udržet ne-li zlepšit. Vytvá ření podmínek pro sport je zákonná 
podmínka. Požádal o p říslib, že v p řípad ě nutnosti bude p řís-
pěvek na provoz haly z rozpo čtu obce zvýšen.       
Pan Ba ďura dále navrhnul, aby vzhledem ke stále problemati ckému 
parkování vozidel na ul. Kirilovova v dob ě po řádání turnaj ů, 
bylo umožn ěno parkování vozidel na h řišti u rest. Sokolovna. 
 
Starosta odpov ěděl, že již v brzké dob ě bude toto h řišt ě sloužit 
jako za řízení staveništ ě v souvislosti s opravou objektu Soko-
lovny č.p. 279. Členové zastupitelstva by dále m ěli uvažovat    
o budoucí podob ě a funkci ploch tohoto h řišt ě. 
 
a) Zastupitelstvo obce schválilo 19 hlasy na základ ě žádostí 
– viz  p říloha k bodu programu č. 6, p řísp ěvky z rozpo čtu obce       
na činnost sportovních klub ů, zájmových a spole čenských  orga-
nizací: 
Klub senior ů Oprechtice  … … … … … … … … … … …   10.000 K č  
Český svaz v čela řů, ZO Paskov  … … … … … … … …   21.000 K č 
(z toho 15.000 K č na po řízení jubilejní medaile  
k 100. výro čí založení ZO ČSV Paskov) 
Klub d ůchodc ů Paskov   … … … … … … … … … … … …   35.000 K č   
St řední škola, ZŠ a MŠ logopedická F-M   … … …        0 K č 
Pionýrská skupina Paskov   … … … … … … … … … …   40.000 K č 
Orel Jednota Paskov  /provoz haly/ … … … … … …  400.000 K č 
Římskokatolická farnost Paskov   … … … … … … …   80.000 K č 
Orel Jednota Paskov, klub házené   … … … … … …   70.000 K č 
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Orel Jednota Paskov, odd. stolního tenisu  … …   40.000 K č 
Paskov Saurians    … … … … … … … … … … … … … …   80.000 K č 
Český svaz chovatel ů  … … … … … … … … … … … …   35.000 K č 
(z toho 30.000 K č na stavbu oplocení a 5.000 K č na výstavu  
zví řectva) 
Podané ruce, o.s. Projekt OsA F-M  … … … … … …        0 K č 
(obec neobjednávala žádné služby ob čanům) 
 
b) Zastupitelstvo obce schválilo 19 hlasy  na základ ě žádosti 
Orla Jednoty Paskov, klubu házené, prominutí nájmu t ělocvi čny   
a h řišt ě ZŠ Paskov v celkové výši 28.500 K č pro rok 2010. 
 
c) Zastupitelstvo obce schválilo 19 hlasy  na základ ě žádosti 
Paskov Saurians prominutí nájmu t ělocvi čny ZŠ Paskov v celkové  
výši 72.500 K č pro rok 2010. 
 
7. Členové ZO obdrželi písemn ě rozbor hospoda ření Základní školy 
Paskov.  
Bc. B ělík, DiS informoval, že rozbor hospoda ření projednali ve 
finan čním a kontrolním výboru a nalezli n ěkteré nesrovnalosti, 
proto navrhují provedení auditu. Mimo jiné zpochyb ňují p řevod 
finan čních prost ředk ů z rezervního fondu do fondu odm ěn. 
 
Starosta obce sd ělil, že p řevod prost ředk ů z rezervního fondu do 
fondu odm ěn byl projednán a schválen radou obce. Odm ěny mají být 
vyplaceny pracovník ům, kte ří se podíleli na vypracování žádosti 
o poskytnutí dotace v rámci projektu Modernizace vý uky a vybave-
ní z Regionálního opera čního programu a dále na pracích spoje-
ných s úklidem po vým ěně oken a zateplení školských objekt ů. 
Převod prost ředk ů bude konzultován s auditorem. 
 
Pan Ing. Širc vznesl dotaz k výb ěru dodavatele na nákup školního 
nábytku. Kterému dodavateli dal ředitel ZŠ p řednost a pro č rada 
obce nestanovila p římo dodavatele podle nejnižší ceny. 
 
Starosta sd ělil, že ponechali řediteli možnost výb ěru lepšího 
zařízení v rámci dvou cenov ě nejnižších nabídek. 
 
Do diskuse se p řihlásil pan Goj, ředitel ZŠ Paskov, který uvedl, 
že aby škola obdržela dotaci na Modernizaci výuky m usela získat 
při hodnocení žádosti pot řebný po čet bod ů. P ři prvém podání jí 
scházelo 0,5 bod ů. Protože jedním kritériem, za které se 
udělovaly body, byla zkušenost s čerpáním dotace, podala p ři 
dalším pokusu žádost obec a usp ěla. Škola tuto žádost p řipravo-
vala 2 roky. Pracovníci školy zpracovávali žádost i  ve svém 
volném čase. 
K výb ěru dodavatele školního nábytku uvedl, že nelze vždy  
přistupovat k nejlevn ější nabídce. Levné nabídky ne vždy spl ňují 
kritéria evropské normy. 
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Pan Goj dále informoval p řítomné, co bude p ředmětem dota čního 
titulu Modernizace výuky a vybavení ZŠ Paskov. 
 
K p řipomínkám kontrolního výboru k rozboru hospoda ření uvedl, že 
ZŠ  hospoda ří s prost ředky obce, státu a strávník ů na základ ě 
živnosti, proto je jejich rozbor hospoda ření složit ější. 
 
Pan Ing. Širc pod ěkoval řediteli za informaci a uvedl, že rada 
obce m ěla vybrat pouze nejvýhodn ější nabídku. 
 
Pan Ba ďura podal návrh, aby rozbor hospoda ření ZŠ Paskov byl 
vzat na v ědomí s tím, že byly vzneseny dotazy. 
 
Starosta sd ělil, že každoro čně bývá hospoda ření p řísp ěvkových 
organizací kontrolováno auditorem a i v letošním ro ce tato 
kontrola prob ěhne. 
 
Členové ZO obdrželi rozbor hospoda ření MŠ Paskov, který rovn ěž 
projednal finan ční a kontrolní výbor. K rozboru hospoda ření MŠ 
Paskov nebylo p řipomínek.  
 
a) Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 18 hlasy, 1 člen ZO se 
zdržel hlasování, rozbor hospoda ření Základní školy Paskov, 
přísp ěvkové organizace za rok 2009 s tím, že byly vznesen y 
dotazy.  
 
b) Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 18 hlasy, l člen ZO se 
zdržel hlasování, rozbor hospoda ření Mate řské školy Paskov,  
přísp ěvkové organizace za rok 2009. 
 
c) Zastupitelstvo obce uložilo 19 hlasy rad ě obce, aby se op ě-
tovn ě zabývala rozborem hospoda ření ZŠ Paskov v četn ě p řipomínek  
finan čního a kontrolního výboru.       Termín: 31.3.2010       
 
8. Členové zastupitelstva obce obdrželi návrhy rozpo čt ů ZŠ 
Paskov a MŠ Paskov. 
Pak Kupka vznesl p řipomínky k návrhu rozpo čtu ZŠ Paskov: není 
rozd ělena  hlavní a hospodá řská činnost, mzdy hospodá řské 
činnosti, DPH cizí strávníci, zam ěstnanci, sklad čisticích 
prost ředk ů. 
 
Paní Zelená, ú četní ZŠ Paskov, uvedla, že rozpo čet sestavuje od 
roku 2003. V dob ě sestavování rozpo čtu ješt ě neví rozpo čet na 
hospodá řskou činnost. D ěti u stravného neplatí DPH.     
 
Starosta sd ělil, že rozpo čet byl sestaven naprosto stejn ě jako 
v minulých letech a vyzval ředitele, aby potvrdil, že rozpo čet 
ZŠ byl sestaven v souladu s platnými zákony. 
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Pan Kone čný se dotazoval, zda bude v areálu ZŠ instalováno 
zabezpe čovací za řízení. 
 
Pan Goj uvedl, že škola byla vykradena 4 x, p ředložil rad ě obce 
nabídky na instalaci zabezpe čení. P řimlouval se, aby byla 
provedena instalace zabezpe čovacího za řízení v dob ě, kdy bude 
provedena modernizace výuky. V p řípad ě zcizení moderního 
zařízení m ůže dojít k ochromení výuky. 
 
K návrhu rozpo čtu Mate řské školy Paskov nebylo p řipomínek. 
 
a) Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 18 hlasy, l člen ZO se 
zdržel hlasování rozpo čet Základní školy Paskov, p řísp ěvkové 
organizace na rok 2010. 
 
b) Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 19 hlasy rozpo čet 
Mateřské školy Paskov, p řísp ěvkové organizace na rok 2010. 
 
9. Zastupitelstvo obce schválilo 18 hlasy (p řítomno 18 člen ů ZO) 
odvod finan čních prost ředk ů z rozpo čtu obce v roce 2010 do so-
ciálního fondu ve výši 3,5 % z objemu mzdových pros t ředk ů pra-
covník ů OÚ, kte ří jsou v hlavním pracovním pom ěru a uvoln ěných 
funkcioná řů zastupitelstva obce. 
Užití finan čních prost ředk ů sociálního fondu se bude řídit  
rozpo čtem SF na rok 2010. 
Rozpočet sociálního fondu tvo ří na základ ě pov ěření zastupi-
telstva obce dne 20.3.2008, starosta obce. 
 
10. Návrh rozpo čtu obce na rok 2010 v četn ě závazných ukazatel ů 
obdrželi členové zastupitelstva spolu s pozvánkami. 
Komentá ř k návrhu rozpo čtu obce na rok 2010 podal starosta. 
Návrh rozpo čtu byl zve řejn ěn na ú řední i elektronické desce. 
Písemné ani ústní p řipomínky nebyly podány. Starosta uvedl, že 
návrh rozpo čtu se sestaven dle pot řeb obce, respektuje usnesení 
ZO a zahrnuje investi ční akce, na které byly získány dotace 
z ROP a OP SFŽP. 
V návrhu rozpo čtu nejsou zahrnuty dotace.  V rozpo čtu schází 
prost ředky na zateplování objekt ů ZŠ, modernizaci výuky ZŠ 
Paskov, z tohoto d ůvodu bude nutno p řijmout úv ěr ve výši cca   
25 mil. K č. 
Starosta dále uvedl, že je nutno po čítat i s budoucími výdaji na 
vybavení a provoz Komunitního centra Paskov a výsta vbu autobu-
sových zastávek. S výdaji na dostavbu cyklostezky O strava - 
Beskydy musíme po čítat v roce 2012, s výdaji na výkup pozemk ů 
(cca 200 tis. K č již v roce 2011).  
K části rozpo čtu doprava podal komentá ř místostarosta. 
 
Pan Ba ďura uvedl, že v rozpo čtu nejsou vedena platná čísla 
(dotace, výb ěrová řízení). 
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Starosta odpov ěděl, že pokud nejsou uzav řené smlouvy na p říjem 
dotací ze SFŽP a ROP Moravskoslezsko,  nelze tyto částky uvád ět 
do p říjm ů rozpo čtu a sou časn ě nelze rozpo čtovat výdaje, na které 
doposud není zajišt ěno financování. 
 
Pan Ba ďura uvedl, že je pot řeba si uv ědomit výši výdaj ů na 
stavební dozor, výb ěrové řízení a odm ěny projektového manažera  
u rekonstrukce Sokolovny č.p. 279 a proto dbát na to, aby tato 
stavba byla provedena bez závad. 
 
Pan Kupka v souvislosti s výší náklad ů na plyn pro kino a ZUŠ se 
dotazoval, zda navšt ěvují ZUŠ jen žáci z Paskova nebo i z okol-
ních obcí. 
 
Paní Havránková odpov ěděla, že ZUŠ navšt ěvuje mimo Paskovských 
dětí  také 8 d ětí z Řepiš ť a Žabn ě. Obec Řepišt ě poskytuje ZUŠ 
Vratimov dar. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo 19 hlasy 
a) Rozpo čet obce na rok 2010 v četn ě závazných ukazatel ů pro  
   hospoda ření rady obce  
   p říjmy v celkové výši    … … … … …  47.739,6 tis. K č 
   financování celkem       … … … … …  10.573,0 tis . K č 
   výdaje celkem            … … … … …  58.312,6 tis . K č      
   Viz p říloha k bodu programu č. 10 
 
b) Neinvesti ční p řísp ěvek p řísp ěvkové organizaci Základní  
   škola Paskov, okres Frýdek-Místek ve výši 5.061 tis. K č. 
 
c) Investi ční p řísp ěvek p řísp ěvkové organizaci Základní  
   škola Paskov, okres Frýdek-Místek ve výši 350 ti s. K č.  
 
d) Neinvesti ční p řísp ěvek p řísp ěvkové organizaci Mate řská  
   škola Paskov ve výši 1.370 tis. K č. 
 
e) Závazné ukazatele pro hospoda ření p řísp ěvkových organizací     
   s neinvesti čním p řísp ěvkem 
   - spot řeba materiálu 
   - spot řeba energie celkem 
   - ostatní služby celkem 
   - opravy a údržba 
   - cestovné 
   - náklady na reprezentaci  
 
11. Zastupitelstvo obce schválilo 18 hlasy, l člen ZO se zdržel 
hlasování, rozpo čtový výhled na léta 2011 – 2014. 
 
12. Majetkové záležitosti – pozemky p ředložil k projednání 
místostarosta. 
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a) Za ú čelem výstavby chodníku Paskov – Oprechtice p ředložil 
k projednání smlouvu o uzav ření budoucí smlouvy darovací. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo 19 hlasy  smlouvu o uzav ření 
budoucí smlouvy darovací na pozemky parc. č. 2180/1 a 2180/2 k.ú.  
Paskov a pozemek parc. č. 233/1 k.ú Oprechtice ve Slezsku od Mo-
ravskoslezského kraje, Správy silnice MSK. 
 
b) Místostarosta p ředložil žádost Tomáše Žišky o schválení 
záměru výstavby krematoria pro domácí zví řata na území obce 
Paskov. Za tím ú čelem požádal pan Žiška o odkoupení obecních 
pozemků parc. č. 1571/5 a 1571/3 k.ú. Paskov. 
Místostarosta uvedl, že dle územního plánu lze na t ěchto pozem-
cích vést maximáln ě inženýrské sít ě a nelze realizovat jiné 
stavby v četn ě krematoria. 
Starosta uvedl, že tyto pozemky jsou v blízkosti h řbitova, kde 
by m ěla být zachována klidová zóna. 
 
Pan Ba ďura požadoval o kvalifikované rozší ření žádosti o umí-
st ění krematoria, tj. vyjád ření z hlediska životního prost ředí.   
 
Zastupitelstvo obce neschválilo 18 hlasy 1 člen ZO se zdržel 
hlasování  zám ěr na odprodej obecních pozemk ů parc. č. 1571/5 a 
1571/3 k.ú. Paskov. 
 
13. Starosta informoval členy ZO o koncepci dopravní obslužnosti 
v obci. Uvedl, že OKD Doprava, a.s. odkoupila od DI AMO, s.p. 
o.z. Odra pozemky, které nyní slouží jako to čna autobus ů, mimo 
jiné i linky č. 39. OKD Doprava, a.s. zakoupené pozemky hodlá 
využít k rozší ření logistického centra a  z tohoto d ůvodu tento  
prostor k 31.12.2010 zcela uzav ře. Od doby oznámení uzav ření   
toto prostoru bylo zapo čato jednání o prodloužení linky č. 39 
do centra obce Paskov s Dopravním podnikem Ostrava,  a.s.. DPO 
nejd říve p řislíbil prodloužení linky č. 39 do centra Paskova, 
ale v lednu tohoto roku zamítl prodloužení linky ne jen DP 
Ostrava, ale i odbor dopravy Magistrátu m ěsta Ostravy. Proto 
bylo nutné následn ě uvažovat o z řízení nové linky č. 370, která 
by vedla od železni ční stanice Paskov centrem obce sm ěr 
Oprechtice, Krmelín, na tramvajovou smy čku v Ostrav ě – Dubin ě. 
Je možno také uvažovat o využití pozemku bývalého h eliportu pro 
zřízení zastávek autobus ů ČSAD a to čny autobusu č. 39. Tyto 
pozemky však nepat ří Obci Paskov, ale jsou v majetku DIAMO, s.p. 
 
Po kratší diskusi, s ohledem na to, že otázka dopra vní obsluž-
nosti je stále v jednání, kdy se m ění alternativy obslužnosti 
obce a pokro čilému času jednání zastupitelstva obce bylo rozhod-
nuto, že tato záležitost bude řešena na ve řejném projednávání 
koncepce dopravy v obci. 
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Zastupitelstvo obce vzalo na v ědomí 19 hlasy informace o jednání 
s dot čenými orgány státní správy a organizacemi o zániku auto-
busové zastávky a to čny u Dolu Paskov k 31.12.2010. 
 
Zastupitelstvo obce uložilo 19 hlasy starostovi svo lat na  
7. dubna 2010, v 17:00 hodin, do sálu nad Zámeckou kr čmou 
Veřejné projednávání koncepce dopravy v obci Paskov. 
 
14. Záv ěr 
Pan Ba ďura se dotazoval, zda je pravda, že Biocel Paskov b ude 
měnit technologii výroby, která by m ěla zhoršit životní 
prost ředí. 
 
Starosta odpov ěděl, že oficiální cestou o zm ěně technologie 
výroby na Biocelu Paskov, a.s. nebyl informován. 
 
 
Zapsala: Strnadlová 
 
Ověřovatelé zápisu a usnesení:           Ing. Petr Pauk  
                                         starosta o bce             
 
 


